
PROTOKÓŁ Nr 71/2023 
LXXI sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 2 października 2023 r. 
Miejsce obrad – Filia nr 16 Biblioteki Raczyńskich przy ulicy Muszkowskiej 1a 

  
1. Otwarcie sesji, powołanie protokolanta, przedstawienie porządku obrad. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 19:12. Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Osiedla p. Przemysław Polcyn. Przewodniczący Rady powitał zebranych, stwierdził 
obecność 11 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta 
powołano p. Sulisławę Głodowską, pracownika Oddziału Obsługi Północ Wydziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Miasta. Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek 
obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
2. Oświadczenia. 
Brak. 
 
3. Komunikaty. 
Przewodniczący Rady poinformował, że następne sesje przewidziane są na 6 listopada 
i 4 grudnia. Przypomniał również, że od 2 października do 23 października do godziny 12:00 
można oddawać głosy w ramach Poznańskiego Budżetu Obywatelskiego. 
 
O godzinie 19:17 p. Maciej Bedyński dołączył do sesji. Od tej chwili w sesji brało udział 
10 radnych.  
     
4. Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, p. Witold Puchalski poinformował o: 
▪ przebiegu akcji sprzątania świata, która odbyła się 17 września, 
▪ postępach prac na ulicy Architektów. 
W związku z możliwością postawienia jeszcze 3 koszy na śmieci na terenie Osiedla poprosił 
radnych o zaproponowanie lokalizacji.  
Pan Edmund Gąsiorek zapytał o wyrównanie nawierzchni na osiedlowych ulicach. 
Przewodniczący Rady poprosił o wystosowanie pisma do Poznańskich Inwestycji Miejskich 
w sprawie połączenia chodnika na ulicy Architektów z chodnikami z bocznych ulic.  
 
5. Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki–Smochowice”. 
Przewodniczący Zarządu powiedział, że obecnie odbywa się druk gazetki.  
 
6. Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku 

z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr II/6/VIII/2019 Rady Osiedla 
oraz przedstawienie bieżącej informacji z prac Zarządu w okresie między sesjami Rady. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że Zarząd podjął uchwałę w sprawie wniosku do Zarządu 
Zieleni Miejskiej o zawarcie umowy na wynajem boiska do piłki nożnej przy ul. Braniewskiej. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Zieleni Miejskiej 

 o dokonanie zmian w planie finansowym na 2023 r. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXXI/234/VIII/2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej zmiany organizacji ruchu  

na ul. Polanowskiej. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Pani Maria Najewska zapytała czy nie można potraktować tej ulicy kompleksowo tylko dzielić  
na fragmenty. 
Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że część ulicy Polanowskiej jest już jednokierunkowa. 



Pan Andrzej Dłutkowski powiedział, że jego zdaniem wprowadzenie strefy zamieszkania  
nie zmniejszy tranzytu.  
Pan Henryk Lubawy zapytał czy jest to wniosek mieszkańców. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że pod wnioskiem podpisało się 145 mieszkańców.  
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 
10 radnych. Wyniki: 
- za – 8, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 2. 
Uchwała nr LXXI/235/VIII/2023 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej zmiany organizacji ruchu  

na ul. Owczarskiej.  
Przewodniczący Zarządu, jako wnioskodawca wycofał projekt uchwały z porządku obrad. 
 
10. Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Zarządu przypomniał o głosowaniu w PBO oraz o składaniu wniosków 
ws. rozbudowy kanalizacji na terenie Osiedla. 
Pan A. Dłutkowski zapytał o montaż słupków przy progu zwalniającym na ulicy Kołobrzeskiej 
od strony ulicy Sianowskiej.  
 
11. Zakończenie sesji. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 19:45 zamknął LXXI sesję 
Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 
 
 
 
 
Protokolant        Przewodniczący Rady Osiedla 
 
 

Sulisława Głodowska       Przemysław Polcyn 
 


